
Zápis ze zasedání ŠKOLSKÉ RADY 

při ZŠ a MŠ Vysoký Chlumec 

konaného dne 9. června 2022 od 18 hodin 

 

Přítomni: Romana Zemánková (předsedkyně), Monika Lišmanová, Zuzana Dvořáková, Markéta Jarešová, 
Jiří Svatek, Kateřina Ahmad, Marcela Šeráková, Olga Trachtová Hadáčková 

Hosté: Veronika Křenková, Blanka Kaše 

Omluveni: Andrea Bartoňová, Nikolaus Lobkowicz 

 

Program: 

1. Změny ve školské radě 

Ke konci školního roku 2021/2022 končí mandát dvěma členům: Kateřině Ahmad a Nikolausu 
Lobkowiczovi. Na jejich místa nastoupí od počátku školního roku 2022/2023 Blanka Kaše a Andrea 
Bartoňová. Změny proběhly podle volebního řádu školské rady, článek IV., odstavec 5. 

 
2. Školní řád 

Změny oproti starému: zejména distanční vzdělávání, individuální vzdělávání, školní parlament. Školní řád 
bude ještě dopracován a odeslán členům školské rady před srpnovým jednáním, na kterém bude na 
programu jeho schvalování. Spolu se školním řádem bude zaslán také řád provozní. 

 
3. Školní vzdělávací program 

Nový bude ŠVP jak pro předškolní tak pro primární vzdělávání. Zařazeny jsou do něj prvky programu Začít 
spolu a digitální kompetence. ŠVP MŠ bere školská rada na vědomí bez námitek, ŠVP ZŠ ještě prochází 
úpravou a bude na programu jednání školské rady v přípravném týdnu. 

 
4. Kurz plavání 

Blanka Kaše informovala přítomné členy školské rady o finančních záležitostech souvisejících s plaveckými 
kurzy na Srní a v Příbrami. Účastníkům bude vrácen poplatek za plavecký kurz. 

 
5. Příští jednání 

Příští jednání školské rady se bude konat v úterý 30. 8. 2022 v 18 hodin. Na programu bude schválení 
školního řádu včetně přílohy hodnocení, projednání ŠVP ZŠ, schválení výroční zprávy za školní rok 
2021/2022. 

 

Ve Vysokém Chlumci dne 9.6.2022 

 

 

Zapsala Olga Trachtová Hadáčková     Předsedkyně školské rady Romana Zemánková 


